



致: 全体 2023 学年初一新生及家长

(初一)调整开学日与假期

因各小学学期结束落在 2 月杪且小六生仍需参加考试, 考虑学生同时需兼顾小学与中学课业困难, 本校取消于 1 月至 2 月上网课的方案, 学生**无需**参加周一至周五的网课。惟, 学校将于周末组织活动, 相关详情请家长留意电邮与学校网页。

2. 经巴生四独中商议, 2023 年 2 月 18 日至 3 月 12 日为学校假期, 故 2023 初一新生开学日为 **3 月 13 日**。

敬请关注!

校长室 启



Ref: PHHS/PO/2212-3

Date: 16/12/2022

To: 2023 Junior One Students and Parents

(JUNIOR 1) ADJUSTMENT OF SCHOOL COMMENCEMENT DATE AND HOLIDAY

Since the end of the primary school semester falls at the end of February 2023 and primary six students will still need to take the examination; considering that primary six students may have the challenges of the academic difficulties on both primary and secondary schools. Hence, Pin Hwa High School will cancel the online classes plan from January to February 2023. For this reason, primary six students **do not need** to attend online classes from Monday to Friday. Nonetheless, the school will organize activities during the weekends. The details of the activities will be notified through email and the school website.

After the discussion among the four Chinese Independent High Schools in Klang, we have come to an agreement that the school holidays in 2023 will start from 18th February to 12th March. Therefore, **13th March 2023** will be the school commencement date for the 2023 Junior One Students. Thank you.

The Principal's Office

